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El cap de Govern, Jaume Bartu-
meu, es va reunir ahir amb el se-
cretari d’Estat de les Comunitats 
Portugueses a l’exterior, Antó-
nio Braga, amb qui va repassar 
l’estat de les relacions bilaterals, 
així com els acords en matèria 
fiscal que s’haurà de signar en 
el futur quan Andorra ja tingui 
desplegada la nova legislació 
tributària, segons van informar 
ahir fonts de l’executiu. 

Així mateix, Braga, que també 
es va reunir posteriorment amb 
el ministre d’Afers Exteriors i 
Relacions Institucionals, Xavier 
Espot, va aprofitar la trobada  
per trametre a Bartumeu una in-
vitació per visitar properament 
Portugal i entrevistar-se amb el 
primer ministre, José Sócrates, 
invitació que el cap de Govern 
va acceptar.

Braga va reiterar el seu agra-

ïment a Andorra pel suport a la 
seva candidatura com a membre 
no permanent del Consell de Se-
guretat de les Nacions Unides. 

De la seva banda, el cap de 
Govern i el ministre Espot van 
manifestar al secretari d’Estat la 
seva satisfacció pel bon moment 
de les relacions bilaterals entre 
els dos països, unes relacions 
que, segons s’afirma en el  co-
municat fet públic per l’execu-
tiu, encara s’enfortiran més amb 
la propera visita del president 
portuguès, Aníbal Cavaco Silva, 
prevista per al primer cap de 
setmana de març. 

Així mateix, durant la tro-
bada, Bartumeu va exposar al 
secretari d’Estat la voluntat an-
dorrana d’acostament a la Unió 
Europea (UE) i la perspectiva 
d’un futur acord monetari amb 
les institucions europees. 

António Braga aprofita l’es-
tada aquests dies a Andorra per 

reunir-se amb els col·lectius lu-
sitans al país, acompanyat de 
l’ambaixador Mario Damas i del 
conseller de les Comunitats Por-
tugueses al Principat, José Ma-
nuel da Silva. 

Precisament, una de les visi-

tes previstes per a aquest matí 
és la reunió que mantindrà 
amb la ministra d’Educació i 
Cultura, Susanna Vela, amb 
qui tractarà de la qüestió de 
l’ensenyament de portuguès al 
Principat. 

Bartumeu i Braga revisen l’estat de les 
relacions bilaterals i els acords fiscals 

relacions internacionals
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antónio Braga al moment d’arribar, ahir, al despatx del cap de Govern.

El secretari d’Estat de les Comunitats Portugueses es reuneix avui amb Vela
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La campanya que pretén im-
pulsar una iniciativa popular 
per presentar una proposició 
de llei que reguli el consum de 
tabac als espais públics tancats 
ja ha recollit 447 signatures en 
tres setmanes. Aquesta xifra 
s’aproxima al 22 per cent neces-

sari per tirar endavant el text 
legislatiu. 

Als punts mòbils s’ha recollit 
143 signatures, mentre que la 
resta es distribueix de la següent 
manera: 57 a l’Oficina de Turis-
me Laurèdia, 97 al centre cultu-
ral La Llacuna, 10 al Comú de la 
Massana, 33 al Comú Encamp, 
31 a la Cadena Pirenaica, 14 al 

Comú de Canillo, 52 al Centre 
Màter i 10 al Pas de la Casa. 

Els responsables de la cam-
panya s’han mostrat satisfets 
pel ritme de recollida de firmes 
i han recordat que tots els nacio-
nals amb dret a vot que vulguin 
firmar han de portar una foto-
còpia del passaport per poder 
validar la signatura. 

La campanya antitabac ja 
ha recollit 447 signatures

iniciatives populars

agències
anDorra la vella

La junta del Comitè Nacional 
d’Andorra per a l’Unicef ha ac-
ceptat la dimissió de Lídia Ma-
gallón, que fins ara ocupava el 
càrrec de directora, una decisió 
que es ratificarà en la reunió de 
la setmana vinent. 

De fet, fonts de la junta han 
manifestat que no els ha es-
tranyat l’anunci de la dimissió 
perquè “la seva manera de tre-
ballar és incompatible amb els 
estàndards de rigor i de funcio-
nament de l’Unicef”. En aquest 
sentit, des de la junta de l’enti-
tat s’ha volgut deixar clar que 
les prioritats del comitè no han 
canviat, tal com havia apuntat 
Magallón, sinó que la manera 
de plantejar les coses de la fins 
ara directora era diferent de la 
del comitè. 

Magallón havia apuntat 
com un dels motius de la seva 
renúncia la desconfiança de 
la junta en l’equip tècnic. En 
aquest sentit, des de la junta 
assenyalen que no hi ha cap 
tipus de malfiança en l’equip 
tècnic, sinó que es tracta d’una 

diferència de criteri amb la di-
rectora sobre què és l’Unicef. 

Pel que fa a la introducció 
de la figura del controlador, 
amb la qual Magallón estava 
en desacord, fonts de la jun-
ta han manifestat que aquest 
càrrec es crea per vetllar per la 
bona gestió interna i financera, 
per continuar en la línia dels 
darrers anys i mantenir la cre-
dibilitat de l’Unicef. 
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lídia magallón. 
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La Universitat d’Andorra comunica que el període de preinscripció de la formació

ESPECIALITAT EN INFERMERIA OBSTETRICOGINECOLÒGICA, LLEVADOR/A

queda obert fins al 19 de febrer del 2010

Preinscripció: www.uda.ad
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